
Styremøte HBF 07.09 - 2020  

 

Møte innkalt av: Yngve Tomter 

Type møte: Styremøte 

Møte leder: Yngve Tomter 

Referent: Ståle Rindal 

 

 

Møtedeltagere: 

Yngve Tomter 

Bjørn Kristiansen 

Hans Petter Aas  

Ståle Rindal 

Tore Nilsen 

Hans Arne Karlsen 

Willy Westeng 

 

Følgende saker ble behandlet: 

Status fra ulike ansvarsområder; 

Havner:  

• Betydelig bedring i forbindelse med misbruk av gjesteplasser selv om det også i år har vært 

noen tilfeller.  

• Det er fortsatt utfordringer med medlemmer som kjøper store båter uten å ha ordnet plass. 

• Fortøyning og trafikk med tråbåter på brygga skaper farlige situasjoner. Saken tas opp med 

ansvarlige. 

• Det innhentet tilbud på overvåking /nye kamera fra Nokas, Bjørn jobber videre med denne 

saken. 

• Willy har tatt kontakt med deltakere til arbeidsgruppe rundt båtplasser ref. årsmøte. 

Økonomi: 

• God økonomi, vi ligger noenlunde på budsjett. 

• Lite utestående etter at nytt system ble innført. 

Vakthold: 

• Vaktholdet har gått veldig bra i sommer. 

• Kun utstedt 3 gebyrer for uteblitt dugnad. 

 

 



Klubbhus: 

• Gjerder utenfor klubbhuset skal byttes ut 

• Det skal legges belegningsstein rundt vaktbua på Tjuvholmen 

• Nytt system for dusj/ adgang sanitæranlegg planlegges for neste sesong 

Annet/diverse: 

• Det er innhentet tilbud på fiber/bredbånd til klubbhuset, dette anses å bli for dyrt i forhold til 

nytte. Vurderes på nytt før Telenor legger ned drift av sitt kobberanlegg i 2023. 

• Medlemssystem må flyttes grunnet endringer hos serverleverandør. Det antas at dette vil 

kunne gjøres uten større endringer/ driftsforstyrrelser.  

• Veldig god respons på samarbeidet med Marinaen for å få på plass kortpumper. 

 

 

 

 


